
مهم  خبری  شنبه  صبح  از  ملی:  آرمان 
دست به دست می شود مبنی بر اینکه برای 
برخی مدیران ارشد فدراسیون فوتبال در دادگاه 

پرونده جدیدی تشکیل شده است. 
   شروع برخورد 

دور جدید برخورد با افراد متخلف در فوتبال 
اساس  این  بر  و  شده  آغاز  ل ها  دلا و  ایران 
اقداماتی در حال انجام است. تسنیم نوشت: 
یکی از مشکلات اساسی فوتبال ایران جولان 
ل هاست و هرچه به  برخی مدیربرنامه ها و دلا
شروع فصل نقل وانتقالات نزدیک می شویم 
کنون  اتفاقات عجیب تر و بدتری رخ می دهد. ا
ل ها و  خبر رسیده که دور جدید برخورد با دلا
مدیران برنامه متخلف آغاز شده است. در واقع 
مجموعه اقداماتی برای ساماندهی مدیران 
برنامه در فوتبال ایران در حال اجراست تا از 
آشفته  بازاری که هر سال شاهد آن هستیم تا حد 
امکان کاسته شود. شنیده می شود از جمله این 
اقدامات محرومیت و تعلیق تعدادی از دلال ها 
و مدیران برنامه متخلف خواهد بود که از فصل 
نقل وانتقالات پیش رو آغاز خواهد شد. فصل 
نقل وانتقالات بعد از پایان فصل جاری و در 

تابستان شروع می شود. 
   احضار 

ازصبح شنبه خبری مهم دست به دست 
می شود مبنی بر اینکه برای برخی مدیران ارشد 
فدراسیون فوتبال در دادگاه پرونده جدیدی 
تشکیل شده است. بر اساس برخی اطلاعات 
فوتبالی  مدیر  چند  پای  یافته  انتشار  تازه 
سرشناس، چند مدیر ارشد فدراسیون فوتبال 
و چندین فعال رسانه ای به یک پرونده فساد 
بزرگ باز شده است. گویا مقدار »رشوه« جابه جا 
شده زیاد است و می تواند شوکی بزرگ به فوتبال 
ایران وارد کند. تسنیم روز گذشته نوشت: در 
ادامه فرآیند رسیدگی به یک پرونده بزرگ رشوه 
در فوتبال ایران که چند مدیر فدراسیون نیز 
به عنوان متهم در آن حضور دارند؛ یک مدیر 
اجرایی ارشد فدراسیون و سازمان لیگ، یکی از 
مسئولان پیشین سازمان لیگ که چندی پیش 
به عنوان مشاور رئیس فدراسیون منصوب شد و 
یک چهره مشهور رسانه ای در دادگاهی واقع در 
یکی از استان های جنوب شرقی کشور حضور 
یافتند. بر اساس اطلاعات به دست آمده از 
منابع محلی، در استانی که اتهامات واردشده 
رخ داده است، هر 3 نفری که به دادگاه رفته اند از 

اهمیت زیادی در فوتبال ایران برخوردار هستند. 
دو مدیر ارشد که روز گذشته و امروز به دادگاه 
رفته اند در سال های اخیر در برگزاری لیگ برتر 
و دسته اول نقشی اساسی داشته اند. چهره 
رسانه ای معروفی هم که نفر اول یک سایت 
خبری مشهور است، در یک دهه اخیر تحت 
عنوان مشاور رسانه ای از مربیان، مدیران و 
بازیکنان زیادی فعالیت و پول دریافت می کند. 
او مشهور به جابه جایی و دلالی بازیکن در لیگ 
برتر است. فدراسیون فوتبال در اطلاعیه صبح 
امروز )یکشنبه( ضمن قبول پرونده فساد اعلام 
کرد پرونده مربوط به سال 1400 است هرچند 
جزئیاتی از ماجرا را عنوان نکرد. نکته ای که در 
این اطلاعیه اشاره نشده این است که افراد 
کنون هم جزو مسئولان فدراسیون  مورد اتهام ا

هستند. 
   اطلاعیه فدراسیون 

کمیته اخلاق فدراسیون  فوتبال اطلاعیه ای 
لی  صادر و درباره روند رسیدگی به پرونده  دلا
توضیحاتی ارائه کرد. کمیته اخلاق فدراسیون 
فوتبال اطلاعیه ای پیرامون ماجرای پرونده 
لی و ورود نهادهای نظارتی منتشر کرد. در  دلا
این  اطلاعیه آمده است: تحقیقات پیرامون 
پرونده مطروحه که به سال 1400 مربوط می شود، 
در هماهنگی کامل با نهادهای ذیربط و مراجع 
ذیصلاح در کمیته اخلاق فدراسیون در حال 
دایره  در  مرتبط  تشریفات  و  بوده  رسیدگی 

تحقیقات تا تعیین تکلیف پرونده و مستند به 
قوانین و کدهای اخلاقی فدراسیون بین المللی 
فوتبال، کنفدراسیون فوتبال آسیا و آیین نامه 
اخلاقی فدراسیون فوتبال ادامه خواهد داشت. 

   پلیس فتا 
معاون فرهنگی و اجتماعی پلیس فتا فراجا از 
ورود پلیس به ادعای تبانی در لیگ برتر فوتبال 
خبر داد و گفت: سازمان لیگ و حراست وزارت 
ورزش هم به این موضوع ورود کرده و در حال 
بررسی هستند. سرهنگ رامین پاشایی؛ معاون 
فرهنگی واجتماعی پلیس فتا فراجا امروز اظهار 
کرد: در تقویم عملیاتی پلیس فتا هر زمان که 
به پایان مسابقات ورزشی در لیگ فوتبال و 
یا سایر مسابقات حساس نزدیک می شویم 
ح عملیاتی توسط 19 کارگروه عملیاتی در  طر
گر  کرده ا فضای مجازی اجرا می شود تا خدای نا
تبلیغات مبنی بر شرط بندی ورزشی مشاهده 
شود، با آن برخورد شود. وی افزود: تا به این 
لحظه 263 تارنما در حوزه شرط بندی ورزشی 
شناسایی شده است که با آنها برخورد انتظامی 
و قضائی انجام شده است. معاون فرهنگی و 
گاه  اجتماعی پلیس فتا فراجا گفت: هموطنان آ
باشند که تمامی این تبلیغات به ویژه تبلیغات 
برای شرط بندی ها دروغین است و همگی با 
هدف کلاهبرداری و سرقت سپرده های بانکی 
شما انجام می شود، چرا که پایه تمامی این 
تبلیغات دروغین است. سرهنگ پاشایی با 

بیان اینکه برخی از مربیان فوتبالی لیگ برتر طی 
تماس با پلیس فتا ادعا کردند که تماس هایی 
مبنی بر »تبانی« داشته اند و پلیس فتا به این 
موضوع ورود کرده است، گفت: سازمان لیگ و 
حراست وزارت ورزش هم به این موضوع ورود 
کرده و در حال بررسی هستند. وی در پاسخ 
به سؤالی مبنی بر اینکه آیا مستنداتی مبنی بر 
تبانی در تیم های فوتبالی لیگ برتر دارید یا خیر 
اظهار کرد: طی تماس هایی که با پلیس فتا گرفته 
شده ادله و مستنداتی ارائه شده که به دلیل 
آنکه هنوز پرونده ها نشده اند از اعلام جزئیات 
معذور هستیم. معاون فرهنگی و اجتماعی 
پلیس فتا فراجا با اشاره به فروش بلیت بازی های 
حساس فوتبالی در فضای مجازی گفت: به 
جرأت می توانم بگویم که 80 درصد تبلیغات 
فروش بلیت فوتبال در فضای مجازی دروغ 
که افراد بیعانه دریافت می کنند و کاربر  است، چرا
ک می کنند و هیچ بلیتی به آنها نمی دهند.  را بلا
سرهنگ پاشایی در پایان گفت: بارها دیده شده 
است که بلیت یک دیدار حتی تا 2 الی 3 میلیون 
تومان هم به فروش رسیده است، این درحالی 
است که مردم می توانند از سایت رسمی سازمان 
لیگ بلیت بازی مورد نظر خود را خریداری کنند 

و در دام کلاهبرداران نیفتند. 
   بیانیه ها 

رئیس کمیته انضباطی فدراسیون از برخورد 
کمیته با صدور اعلامیه، بیانیه،  جدی این 
اطلاعیه، مصاحبه های غیرفنی و مصاحبه های 
ارکان رسمی  و  از مسئولیت مقامات  ج  خار
باشگاه ها و اشخاص مرتبط با آنها خبر داد 
گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال،  به 
ابوالفضل حسن زاده رئیس کمیته انضباطی 
فدراسیون در این مورد اظهار داشت: براساس 
دستورالعمل مصوب هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال هرگونه صدور اعلامیه، بیانیه، اطلاعیه، 
ج  مصاحبه های غیرفنی و مصاحبه های خار
از مسئولیت مقامات و ارکان رسمی باشگاه ها و 
اشخاص مرتبط با آنها در کلیه لیگ های کشور 
ج  در حین و پس از مسابقه در داخل یا خار
که از مصادیق نقض ماده 71  از ورزشگاه ها 
کاذیب، توهین  انضباطی محسوب شوند )نشر ا
و افترا( از تاریخ 1403/2/19 بر اساس دستورالعمل 
مصوب جدید رسیدگی و منطبق با تنبیهات 
مندرج در این دستورالعمل نسبت به موضوع 

اتخاذ تصمیم خواهند کرد. 
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احضار مدیران ارشد فوتبالی به دادگاه 

دورتموند در صورت باخت در فینال  
پاداش بیش تری خواهد داشت!

 بورسیا دورتموند در صورت باخت در فینال 
لیگ قهرمانان اروپا درآمد بیش تری به جیب 
خواهد زد. تیم ادین ترزیچ در حال حاضر در رده 
پنجم بوندس لیگا قرار دارد و بازیکنان کلیدی 
مانند جود بلینگام و ارلینگ هالند را در فصول 
اخیر از دست داده و کمتر کسی تصور می کرد 
به دیدار نهایی راه یابد. تیم آلمانی با شکست 
پاری سن ژرمن به دیدار نهایی لیگ قهرمانان راه 
یافت. بلینگام، ستاره پیشین دورتموند در مقابل 
باشگاه سابقش در ومبلی صف آرایی خواهد کرد 
گر این بازیکن 20 سال به رئال برای بالا بردن  و ا
پانزدهمین جام اروپایی کمک کند، دورتموند 
تسلی بسیار کوچکی خواهد داشت. بازنده فینال 
لیگ قهرمانان این فصل 12. 9 میلیون پوند )14. 7 
میلیون یورو( به دست خواهد آورد، در حالی که 
برنده 17. 2 میلیون پوند)20 میلیون یورو( پاداش به 
 Rhur جیب خواهد زد. طبق گزارش روزنامه آلمانی
Nachrichten، یکی از بندهای قرارداد بلینگام 
قهرمانی در لیگ قهرمانان است که رئال مادرید 
را مجبور به پرداخت ۵ میلیون یورو اضافی )4. 3 
گر بلینگام همان طور که  میلیون پوند( می کند و ا
انتظار می رود در تیم منتخب فصل لیگ قهرمانان 
اروپا قرار بگیرد، تیم آلمانی مبلغ 2 میلیون یورو )1. 7 
میلیون پوند( دیگر دریافت خواهد کرد. در نتیجه، 
دورتموند برای باخت در فینال حدود 22. ۵ 
میلیون یورو )یعنی 14. 7 میلیون یورو برای بازنده + 
بندهای قرارداد بلینگام( درآمد خواهد داشت ولی 
گر قهرمان شود 20 میلیون یورو کسب خواهد کرد.  ا

ویژه

احمد گوهری دروازه بان آلومینیوم 
پس از تقابل با پرسپولیس و تیم 
که  سابق خود در جام حذفی 
روز موفقی داشت و نگذاشت 
وز  کنند، ر خ پوشان صعود  سر
شنبه هم در جدال با یک تیم قبلی 
دیگر یعنی صنعت نفت آبادان 

بازنده نبود. 

 سن پائولی از تیم های ریشه دار 
فوتبال آلمان، و یکی از دو تیم 
پرطرفدار  شهر هامبورگ، آخرین 
بار در سال 2011 در بوندس لیگا 
حضور داشت  ولی به بوندس لیگا 
2 سقوط کرد. سن پائولی بعد از 
سیزده سال موفق  شد به سطح 

اول فوتبال آلمان برگردد.  

 خوسلو، ستاره رئال مادرید، 
شوخی جالبی با براهیم دیاز 
پس از گلزنی او برابر گرانادا 
داشت. خوسلو زیر عکسی 
که دیاز از خودش در این بازی 
منتشر کرده بود، او را با مارادونا 
که با استقبال  کرد  مقایسه 
هواداران رئال هم روبه رو شد. 

ت
شــ

س نو
عک

        مقایسه   تیم های سابق  صعود

گفتوگو

و  پرسپولیس  پیشکسوت  عربشاهی  ضیا 
کارشناس فوتبال در خصوص برد این تیم در هفته 

جاری صحبت کرد. 
   در خصوص برتری پرسپولیس مقابل تیم 

هوادار چه نظری دارید؟
گر سینا   پیش از بازی هم این باور را داشتم که ا
اسدبیگی به جای سروش رفیعی بازی کند شرایط 
پرسپولیس بهتر خواهد شد و برابر تیم خوب هوادار 
که ضد فوتبال بازی نکرد و مردانه جنگید شاهد 
یک بازی برتر از سوی پرسپولیس بودیم و در حالی 
بازی با برتری 2 بر صفر تمام شد که حداقل ۵ تا 6 
گل دیگر هم می توانست بزند. البته هوادار هم چند 
موقعیت چند گلزنی داشت که درخشش علیرضا 
بیرانوند اجازه نداد تا به گل برسد. پرسپولیس خیلی 
زود به گل رسید. قبل از به گل رسیدن هر دو تیم 
می توانستند به گل برسند، اما بی دقتی و درخشش 
دروازه بان ها اجازه نداد تا توپی از خط دروازه ها 
عبور کند. آنچه باعث شد تا پرسپولیس نتواند 
بیش از 2 گل به هوادار بزند فقدان ازخودگذشتگی 
در تیم به خصوص عیسی آل کثیر بود که اتفاقاً هر 
2 گل را به ثمر رساند. هوادار چندین هفته بود که 
باخت نداده بود و برابر پرسپولیس هم راه های 
مختلف گلزنی را امتحان کرد که در نهایت به در 
بسته خورد. انتظار از اوستون اورونوف بیشتر بود و 
جای تعجب داشت که او در استفاده از فرصت های 
خوبی که به دست آورد کم دقت باشد. مهدی 
ترابی با آن بازیکنی که با توانایی بالا می تواند تیم 
گر تمرکز لازم  را به موفقیت برساند فاصله دارد و ا
را داشته باشد بدون تردید توانایی آن را خواهد 

داشت تا تیم را موفق کند. 
   عملکرد پرسپولیس در هفته های پایانی را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
شکی نیست که پرسپولیس بازی بسیار خوبی 
مقابل هوادار ارائه کرد ولی توجه به جزئیات در 
هفته ای پایانی بسیار مهم است. اینکه فرصت های 
خوب گلزنی به دست اید، اما استفاده نشود به ضرر 
تیم است. نباید تیم زود اشباع شود و بازیکنان 
با شکم سیری به توپ ضربه بزنند. ضمن اینکه 
بازیکنان نباید دچار اشتباه فردی شوند و به 
حریف موقعیت دهند. همه تیم ها بازیکنان هوادار 
نیستند که نتوانند از موقعیت های گلزنی خود 
استفاده کنند و باید بازیکنان بدون اشتباه بازی 
کنند. پرسپولیس به 9 امتیاز 3 بازی پایانی نیاز دارد 
گر این امتیازات را کسب کند در  و مطمئن هستم ا

پایان فصل به قهرمانی می رسد. 

فلاح: اینگونه مسابقات انتخابی را  
هیچ وقت قبول نداشتم

کبر فلاح پیشکسوت کشتی درباره  تسنیم: ا
اینکه آیا حضور در تورنمنت مجارستان محک 
خوبی برای حسن یزدانی بعد از جراحی کتف 
گفت: من  و حضور در المپیک خواهد بود؟، 
همیشه چه با فدراسیون الان و چه قبلی در نحوه 
انتخاب ملی پوشان مشکل داشتم. اینکه کسی 
با یک کشتی به المپیک برود و حق کسی ضایع 
گر بعد از  شود، خوب نیست. آمریکا می دانست ا
باخت تیلور به حریفش، باز او را به المپیک بیاورد، 
گرفت چون خودش را  صددرصد طلا خواهد 
در این فرصت آماده می کند، ولی حق حریفش 
بود که به المپیک برود چون او را شکست داده 
بود. انتخابی آمریکایی ها درست است که تحت 
گر  ا می آورند.  را  برنده  کشتی گیر  شرایطی  هر 
ک ایران با  یک انتخابی مشخص در داخل خا
حضور کشتی گیرانی چون حسن یزدانی، کامران 
ع و.. داشته باشیم هم  ، امیرحسین زار قاسم پور
پشتوانه سازی کردیم و هم عدالت کاملا اجرا 
می شود. من هیچ وقت این نوع انتخابی را قبول 
نداشتم و دیدید که پشت آن ناحقی هایی اتفاق 

کی هستند.  می افتد که عده زیادی هم شا

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: مدیرعامل باشگاه چادرملوی اردکان به افزوده شدن 
سه امتیاز به فجر سپاسی شیراز بابت دیدار لغو شده با استقلال 
کنش نشان داد. علی عطایی در گفت وگو با تسنیم،  ملاثانی وا
درباره حکم کمیته استیناف فدراسیون فوتبال مبنی بر برتری 
3 بر صفر تیم فوتبال فجر سپاسی شیراز در دیدار برگزار نشده با 
استقلال آبی پوش ملاثانی اظهار داشت: وقتی در بین چهار تیم 
برای صعود به یک تیم به خاطر مسائل خنده دار هدیه ای سه 
امتیازی می دهید، با روح رقابت در فوتبال در تضاد است. من 
همه اقدامات لازم را انجام می دهم و کار را از همه مبادی دنبال 
می کنم. وی در پاسخ به این پرسش که آیا ممکن است باشگاه 
چادرملوی اردکان نسبت به این حکم در فیفا و دادگاه حکمیت 
ورزش )CAS( اعتراض کند یا خیر، تصریح کرد: پیگیری های لازم 
گر لازم باشد، شکایت خودم را در  را از همه جا انجام می دهم و ا
مراجع بین المللی مطرح خواهم کرد. از هرجا که لازم است، شکایت 
را دنبال می کنم. مدیرعامل باشگاه چادرملو با تمجید از تیم فوتبال 
این باشگاه به تسنیم گفت: به نظرم تیم ما این قدر سالم و درست 
کنون در  کار کرده است که نمی توان از کنار برخی موارد گذشت. تا
کت بودیم و تلاش کردیم اشتباهات داوری را از  قبال هر اتفاقی سا
مراجع مرتبط پیگیری کنیم. اینجا حق یک استان ضایع می شود و 
نباید دلگرمی بابت فعالیت در ورزش از یک مجموعه صنعتی گرفته 
شود. با پیروزی فجر سپاسی در دیدار با استقلال ملاثانی، فجری ها 
با 64 امتیاز به رتبه دوم جدول لیگ دسته اول فوتبال ایستادند و 

چادرملو با 63 امتیاز به رده سوم سقوط کرد. 

بیــنالمــلل
   ظهر دیروز رئیس فدراسیون فوتبال اسپانیا جام قهرمانی 
لیگا را در کمپ تمرینی والدبباس به مادریدی ها تحویل داد.  لا
رئال مادرید روز شنبه گذشته و در خانه گرانادا به دلیل قطعی 
شدن سقوط این تیم و جهت احترام به هواداران گرانادا از دریافت 
جام قهرمانی امتناع کرد و ظهر دیروز جام قهرمانی به مادریدی ها 
تحویل داده شد. فلورنتینو پرس، رئیس باشگاه رئال مادرید 
در حاشیه این مراسم گفت: پس از 122 سال از زمان تاسیس 
این باشگاه، ما هنوز محبوب ترین باشگاه در سراسر جهان 
هستیم. تیم ما در مقابل چالش های زیادی ایستادگی کرد. 
به رغم مصدومیت های بزرگ بازیکنانی چون میلیتائو، کورتوا، 

آلابا، ما به شعار باشگاه عمل کردیم و هرگز 
تسلیم نشدیم. ما با احترام به ارزش های 

دست  به  را  عنوان  این  باشگاهمان 
آوردیم. ما هفته های جادویی برای فینال 

لیگ قهرمانان اروپا در پیش داریم که 
بی صبرانه منتظر آن هستم. 

کادر  گفت: به  او در پایان 
کارلو  توسط  که  مربیگری 

آنچلوتی هدایت می شود، 
به  ما  می گویم،  تبریک 
که یکی از  کارلو آنچلوتی 
بزرگ ترین مربیان تاریخ 

رئال مادرید است، علاقه 
زیادی داریم. 

ویسی: ۲ بازی خانگی ما مرگ و زندگی است نه دیدار با استقلال
از نگاه سرمربی تیم فوتبال فولاد خوزستان 
دو بازی آتی این در اهواز برای سرخپوشان 
مرگ و زندگی است نه دیدار مقابل استقلال. 
عبدا... ویسی در نشست خبری پیش از دیدار 
تیم فوتبال فولاد خوزستان برابر استقلال در 
هفته بیست وهفتم لیگ برتر اظهار داشت: 
بازی ها به هفته های پایانی رسیده و بسیار 
حساس و هیجانی شده است، مثل دوی 
ماراتن که چند متر پایانی حیاتی است. دو 
تیم  پنج  و  می جنگند  قهرمانی  برای  تیم 
برای نیفتادن و متأسفانه فولاد یکی از این 
شجاعانه ای  بازی  مطمئنم  تیم هاست. 

خواهیم داشت و باید برابر استقلال باهوش 
کنیم. استقلال تیم شسته و رفته ای  بازی 
است و در طول فصل خودش را نشان داده 
است. این تیم را مثل قهرمان نگاه می کنیم 
و تا سوت پایان بازی می جنگیم تا با امتیاز به 
اهواز برگردیم. وی در مورد وضعیت نابسامان 
فولاد در این فصل یادآور شد: متأسفانه سه 
تیم خوزستانی این شرایط را دارند و برای 
نیفتادن می جنگند. باید پس از پایان فصل 
بزرگان فوتبال خوزستان و مسئولان رده بالا 
کنند چه اتفاقی افتاده  بنشینند و بررسی 
است. من هم متأسفم که فوتبال خوزستان 

این شکلی شده است. ما باید حداقل دو 
گر هر سه تیم  تیم خوزستانی را نگه داریم و ا
. ویسی راجع به جریمه  بمانند که چه بهتر
دو میلیاردی که سازمان لیگ برای او در نظر 
کید کرد: من پس از نشست  گرفته است، هم تأ
خبری به کمیته انضباطی می روم و ببینم خدا 
چه می خواهد. می ترسم حرفی بزنم که دوباره 
سؤال  این  با  همچنین  وی  شوم!  جریمه 
کبر میثاقیان برای  روبه رو شد که در گذشته ا
انگیزه به بازیکنانش مدعی می شد خودش را 
ج میلاد پرت می کند و آیا او قصد چنین  از بر
، گفت: اجازه بدهید برای  کاری دارد یا خیر

پرداخت دو میلیارد سکته ای نداشته باشم تا 
کنش به این سؤال که با برتری  بعد! وی در وا
دنبال  یکسری ها  هوادار  برابر  پرسپولیس 
گرفتن فولاد برابر استقلال هستند،  نتیجه 
اظهار داشت: سوای اینکه هواداران هر تیمی 
و  استقلال  مقابل  تیم شان  دارند  دوست 
پرسپولیس نتیجه بگیرد، یک رگ استقلالی 
پرسپولیسی ها  دارند.  هم  پرسپولیسی  یا 
چون  بگیرید،  امتیاز  استقلال  از  می گویند 
هم برای ما خوب است و هم برای خودتان. 
سفت  ما  مقابل  می گویند  هم  استقلالی ها 

نگیرید این همه باخته اید

3 فینال بزرگ پیش روی پرسپولیس 

تیم پرسپولیس مقابل هوادار در هفته بیست وهفتم لیگ برتر 
فوتبال، به برتری رسید. بازی خوب و منطقی از پرسپولیسی ها 
شاهد بودیم و با تجربه ای که داشتند توانستند نبض بازی را در 
دست بگیرند. بابت این برد به آن ها تبریک می گویم. غیبت سروش 
رفیعی در این بازی حس شد و میانه میدان برای سرخپوشان کمی 
متزلزل نشان داد. اشتباهاتی که در خط دفاع پرسپولیس رخ داد 
گردان اوسمار  باعث شد تا نبض بازی در نیمه نخست از دست شا
رها شود. درخشش بیرانوند در این مسابقه مزید بر علت شد تا 
بازیکنان با روحیه بیشتر به مسابقه ادامه دهند. متأسفانه روز 
خوب عبدالکریم نبود و یکسری اشتباهاتی در نیمه اول انجام داد 
گر بازیکنان هوادار دقت کافی را داشتند می توانستند به گل  که ا
گر  برسند. تیم هوادار در این بازی اشتباهات متعددی داشت و ا
سرخپوشان دقت کافی را داشتند می توانستند گل های بیشتری 
به ثمر برسانند. هوادار شجاعانه و رو به جلو بازی کرد و به هیچ 
عنوان عقب ننشست. به مسعود شجاعی بابت ساخت چنین تیم 
جسوری تبریک می گویم و مطمئناً او در آینده تجربیات زیادی را در 
قامت مربی کسب خواهد کرد. همان طور که گفتم پرسپولیس از 
بزرگی نام و تجربه بازیکنانش نهایت استفاده را برد و در یک مسابقه 
حساس که امتیازش به شدت برای آن ها مهم بود توانستند با یک 
بازی منطقی برنده این دیدار باشند و اوسمار به خوبی توانست 
با آنالیز حریف یک برد خارج از خانه را کسب کند. تعیین کننده 
گر اشتباهی در قضاوتسان  قهرمان این فصل داوران هستند و ا
داشته باشند قطعاً باعث می شوند که حواشی و اتفاقات بدی 
گر داوری اشتباه کند عوض  در لیگ بیفتد. متأسفانه در لیگ ما ا
نمی شود و کسی به آن ها خرده نمی گیرد. حتی در برخی مواقع 
همکارانشان در رسانه ها از آن ها حمایت می کنند و بر قضاوت 
اشتباه آنها سرپوش می گذارند. امیدوارم که در ادامه لیگ این 
مسائل کمتر شود و با توجه به حساسیت بالای جدول و رقابت 
پرهیجان سرخابی ها در 3 بازی آینده تدابیر بهتری بیندیشند و 
داوران باتجربه را برای بازی های باقی مانده سرخابی ها انتخاب 
گر این اتفاق بیفتد قطعاً شایسته ترین تیم قهرمان خواهد  کنند. ا
شد. بازی با تیم هایی که در قعر جدول هستند از حساسیت بالایی 
برخوردار است و به اینکه چه تیمی قهرمان می شود توجه نمی کنند. 
تنها رهایی از سقوط برای این تیم ها مهم است و تمام قدرتشان را به 
کار می گیرند. استقلال خوزستان هم از این قضیه مستثنی نخواهد 
بود و نمی خواهند امتیازی از دست بدهند و تلاش خودشان را 
برای دیدار مقابل پرسپولیس خواهند کرد. باید در ادامه لیگ 
که 3 فینال بزرگ تا پایان فصل  تمام انرژی خودمان را بگذاریم، چرا
داریم و هر 9 امتیاز ممکن را باید کسب کنیم. اوسمار باید حریفان 
را به خوبی آنالیز کند و از 3 امتحان بزرگ با نمره قبولی عبور کند تا 
برای حضور قدرتمند او در فصل آینده تصمیم گیری شود. هواداران 
برای رسیدن به قهرمانی باید تا آخرین لحظه از تیم حمایت کنند. 

ان شاءا... قهرمانی را با هواداران جشن خواهیم گرفت. 

مسلم اولاد قباد بازیکن تیم ملی فوتسال 
ایران در مورد تجربه قهرمانی در جام ملت های 
کوتاه  آسیا و لیگ قهرمانان اروپا در بازه ای 

صحبت کرد. 
   قهرمانی 

مسلم اولادقباد درباره قهرمانی تیم ملی 
فوتسال ایران در مسابقات جام ملت های 
آسیا 2024، به تسنیم گفت: خدا را شکر جام 
بسیار خوبی بود و به قهرمانی ایران ختم شد. 
با توجه به انتخاب سهمیه های آسیا از این 
رقابت ها، همه تیم ها با آمادگی کامل آمده بودند. 
دیدید ژاپن از مرحله گروهی صعود نکرد و به 
جام جهانی نرسید که این اتفاق برای این کشور 
خیلی بد است. خدا را شکر به قهرمانی رسیدیم و 

دوره قبلی جام ملت ها را جبران کردیم. 
   کار سخت 

 وی در مورد کار سخت ایران در دیدار با 
تیم هایی چون بحرین و ازبکستان عنوان کرد: 
تیم های آسیایی مربیان خوبی به خدمت 
گرفته اند و هر سال پیشرفت می کنند. فوتسال 
آسیا شباهتی با سال های گذشته ندارد. در 
مرحله گروهی دوره قبلی هشت یا 10 گل به 
تیم ها زدیم، اما در فینال شکست خوردیم. آن 
زمان کسی نگفت شما 10 گل زدید. تیم ملی نقاط 
ضعفی در دفاع و حمله دارد که باید برطرف شود 

و مربیان تیم ملی باید این موارد را بررسی کنند. 

   مصدومیت 
با  اینکه  درباره  ایران  فوتسال  ملی پوش 
مصدومیت وارد جام ملت های آسیا شد، گفت: 
همسترینگ من پاره شده بود و از یک ماه قبل از 
جام ملت ها تمرین نکردم. چند پزشک نتیجه 
MRI پای مرا دیدند و صلاح نمی دانستند در 
جام ملت ها بازی کنم. آنها معتقد بودند پارگی 
همسترینگ من با بازی در جام ملت ها شدیدتر 
می شود و مداوای آن چهار یا پنج ماه طول 
می کشد. با این حال جام حساسی بود و دوست 

داشتم به تیم ملی کمک کنم. 
     سوپرایز؟

اولادقباد در مورد اینکه برخی بازیکنان 
می تواند  ایران  گفته اند  فوتسال  تیم ملی 
سورپرایز جام جهانی 2024 باشد، اظهار داشت: 
بازیکنان ما بر اساس توانایی خودشان درباره 
»سورپرایز« صحبت کردند. جام جهانی خیلی 
دشوار است. حالا کار به فدراسیون بستگی دارد 
که بازی های دوستانه خوبی برگزار کند، برای 
بچه های تیم ملی ارزش قائل شود و به تیم ملی 

کمک کند. 
   پاداش 

وی درباره پاداش پرداختی به ملی پوشان 
پس از قهرمانی در جام ملت های آسیا تصریح 
کرد: در سال هایی که در خدمت تیم ملی ایران 
بودیم، ملی پوشان پاداش آنچنانی نگرفته اند. 

پیش تر تیم ملی قهرمان شده و قول هایی 
دادند که یا عمل نکردند، یا زمانی عمل کردند 
که آن پول ارزشی نداشته است. آن گونه که باید، 
به تیم ملی فوتسال رسیدگی نمی شود. فوتسال 
همیشه برای ایران در آسیا و جهان پرچمداری 
کرده و باید ارزش بیشتری برای تیم ملی قائل 

شوند. 
   پالما 

بازیکن ایرانی پالما در مورد قهرمانی لیگ 
قهرمانان فوتسال اروپا به همراه مایورکا پالما، با 
غلبه بر بارسا که چند بار در لیگ اسپانیا مقابل 
پالما پیروز شده بود، گفت: قهرمانی خیلی بزرگی 
با پالما به دست آوردیم. دیدارهای حساس 
شرایط متفاوتی دارد و نمی توان آن را با لیگ 
مقایسه کرد. در نیمه نهایی مقابل تیم قدرتمند 
بنفیکا به بازی بازگشتیم و در ضربات پنالتی 
پیروز شدیم. در فینال هم تیم بزرگ بارسا را 
سورپرایز کردیم و خدا را شکر همه موقعیت های 
پالما تبدیل به گل شد. اولادقباد در مورد تجربه 
قهرمانی آسیا و اروپا طی هشت روز به تسنیم 
گفت: قهرمانی آسیا با آن شرایط و قهرمانی اروپا 
در فاصله هفت روز بعد لذت زیادی دارد. کار 
بسیار بزرگی است و باید  به خاطر این شرایط 
به من احترام بگذارند. به دنبال جذب احترام 
هستم و می خواهم دل مردم ایران را شاد کنم 

که این مسأله از هر چیزی مهم تر است. 

مسلم اولادقباد:

آسیا و  قهرمانی 
اروپا لذت بخش 
است؛ به  من 
احترام بگذارند! 

حمیددرخشان
کارشناسفوتبال

عربشاهی: 
 هوادار مقابل 

پرسپولیس ضد فوتبال 
بازی نکرد! 


